
 

 

Interpellation till Bengt Bergqvist (S) 

Vilka är de långsiktiga lösningarna på våra ekonomiska problem? 

Region Jämtland Härjedalen har återigen en skuld mot kommande generationer. 2024 

går mot sitt slut och det ser ut som att våra medborgare kommer stå med en skuld på 

över en miljard när vi summerar de första två åren av mandatperioden. 

Trots att vi lånat pengar och spenderat mer än vad planerat så har vi fortfarande långa 

vårdköer, bristande arbetsvillkor, svaga förutsättningar att leda den regionala 

utvecklingen, risker kring patientsäkerhet och en underhållsskuld på medicinsk utrustning 

och fastigheter.  

Det är sannolikt så att det inte går att vidta åtgärder på kort sikt som inte har risker på 

lång sikt men det förutsätter även att åtgärder vidtas som på sikt ska ge resultat. För 

varje år som går där våra kostnader stiger snabbare än våra intäkter är ett år som gör att 

problemet blir större och svårare att lösa. 

Förutsättningarna vid ingången av 2025 är ett betydligt sämre läge än planerat och mot 

bakgrund av det frågar jag: 

• Vilka konkreta politiska åtgärder innehåller Färdplan 2030? 

• Hur ska de ökade kostnaderna på ca 250 miljoner kronor för 2025 hanteras? 

Robert Hamberg (M) 
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